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（福島の魅力はいっぱいで大好きです） 

(Some of the things I love about Fukushima) 

2011 年の 3 月 11 日の東日本大震災から 4 年間が経ちました。震災からの復興の道はまだ

まだ半ばで、さまざまな大変な事情があると思います。でも、日本だけでなく、世界中の

人たちが福島の皆様を応援しています。美味しいフルーツや喜多方ラーメン、日本酒、温

泉などといった魅力が福島にあって、私は大好きです。福島の復興に向けて、微力ながら

私も応援しています！ 

（福岛的魅力多样让我为之神往） 

2011 年的 311 大地震已近过去 4 年多了。虽然福岛县的震后重建仍然任重道远，但是我想这

一定是因为各种复杂的情况所致。即便如此，来自日本国内以及世界各国的友好人士都不约

而同的为福岛的县民们加油鼓劲。福岛有美味可口的水果、好吃的喜多方拉面、清酒、温泉

等丰富多样的魅力，让我为之神往。为了福岛的重建，我将献上我的绵薄之力！ 

4 years have passed since the Great East Japan Earthquake occurred on March 11th, 2011. 

The disaster recovery is still underway with many difficulties being faced. However 

not only the rest of Japan, but people from all around the world are supporting 

Fukushima. Delicious fruit and Kitakata Ramen, Japanese Sake and Onsen are just some 

of the things that I love about Fukushima. I will continue to do my part and support 

Fukushima ! 

 

 


